
 

  40 e jaargang nummer 1, februari 2013  

 

Bestuur  

Voorzitter  Femke Wiegel, femkewiegel@hondenclub.nl   

Secretaris  Harry Vrieling , harryvrieling@hondenclub.nl   

Penningmeester  Aad Grootendorst  

Algemene leden  Carola  Overvliet  en Rinske Groen  

Ledenadministratie  Jack Touw, contributie@hondenclub.nl   

 

Cursuscoördinatoren  

Puppen t/m SHH  Catha rina van Klaveren  

Gehoorzaamheid  GG Michèle Taffijn, Annie Kuijpers en Anette lens  

Flyball  Marije Doppenberg  

Behendigheid  Yvonne van Westen  en Willy Kinkel  

Apporteersport  Anita Metselaar  

Combi sport  Jenny Smith  

 

Cursusadministratie  

Opvoeden  Cindy van Dolder  en Aurelia Schoonenboom   

 opvoeden@hondenclub.nl   

Gehoorzaamheid  Michèle Taffijn, Annie Kuijpers en Anette lens   

 gehoorzaamheid@hondenclub.nl   

 tel. 0172 ï 440 617 (AHC)  

Flyball  Marije Doppenberg  flyball@hondenclub.nl    

Behendigheid  Femke Wiegel  behendigheid@hondenclub.nl   

Apporteersport  Anita Metselaar  apporteersport@hondenclub.nl    

Combi sport  Anita Dobbe  combisport@hondenclub.nl   

 

Demonstraties  Harry Vrieling  

 

Redactie  Annie Kuijpers  

Emailadres voor kopij  clubblad@hondenclub.nl    

 

Internetsite  Roel Floor en Jan Paul van Es  

 site@hondenclub.nl       

 

Opzeggen lidmaatschap  Schriftelijk bij secretariaat of per mail  

 A.H.C., Postbus 1111, 2400 BC Alphen aan den Rijn  

 contributie@hondenclub.nl    

 

Afmeldingen trainingen  Kantine; tel. 0172 -  440 617  

 Of via de site www.hondenclub.nl   

 

Trainingscomplex  Eikenlaan 255, Alphen aan den Rijn  
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AHC Kalender    

23 februari  zaterdag  SHH examen  

26 en 28 februari  di -  en donderdag  Start nieuwe opvoedcursussen  

2 maart  zaterdag  Clubcompetitie GG  

4 maart  maandag  Start apporteersport  

9 maart  zaterdag  FHN GG wedstrijd  

16 maart  zaterdag  Clubcompetitie Behendigheid  

23 maart  zaterdag  Clubcompetitie GG  

23 maart  zaterdag  Clubcompetitie CombiSport  

24 maart  zondag  FHN Flyballwedstrijd  

26 en 28 maart  di -  en donderdag  Proefexamen SHH  

27 maart  woensdag  Algemene Leden Vergadering  

7 april  zondag  FHN GG wedstrijd  

18 april  donderdag  Inleverdatum kopij clubblad  

20 april  zaterdag  SHH en GG examen  

21 april  zondag  FHN Behendigheidswedstrijd  

27 april  zaterdag  Clubcompetitie Behendigheid  

   

   

FHN Kalender    

17 februari  zondag  Behendigheid Balkbrug, WAC selectie  

3 maart  zondag  Apporteren DP1 Hellevoetsluis  

9 maart  zaterdag  Gehoorzaamheid AHC  

10 maart  zondag  Behendigheid Balkbrug  

17 maart  zondag  CombiSport Ridderkerk  

23 maart  zaterdag  Apporteren DP2 Piershil  

24 maart  zondag  Flyball AHC  

6 april  zaterdag  Behendigheid Made  

7 april  zondag  Gehoorzaamheid AHC  

14 april  zondag  Apporteren WP1 ?  

14 april  zondag  CombiSport Nieuw -Vennep  

14 april  zondag  Flyball Nijmegen  

21 april  zondag  Behendigheid AHC WAC selectie  

28 april  zondag  Gehoorzaamheid Borgsweer  

28 april  zondag  CombiSport Oploo  
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Het nieuwe jaar is nog geen twee 

maanden oud en mijn goede voornemens 

zijn  nu al weer overboo rd.  

Ach, dat gebeurt  wel vaker met goede 

voornemens. Althans, bij mij wel.  Maar 

misschien was het ook niet realistisch om 

te denken dat je het rustiger aan kan doen als een werkende moeder van twee jonge 

kinderen en voorzitter van een hondenclub . . . . . En minder voorbereiden werkt juist 

averechts, dus  het werk stapelde zich al snel weer op. Misschien toch wat 

realistischere voornemens maken volgend jaar ? Maar ach, ik hou wel van wat drukte, 

dan ben ik op mij n best. En toch, heel stiekem komt dan een af gelaste les door het 

winterse weer toch wel uit , qua achterstallig werk. En een avondje thuis op de bank is 

af en toe ook wel lekker. Al denkt mijn hond daar natuurlijk heel anders over, dus dan 

toch maar een lange wandeling in de sneeuw. Ook heerlijk, maa r ik weet niet wat 

meer tijd kost : trainen of wandelen. Uiteraard hoop ik dat de winter nu wel klaar is 

met zijn winterse buien en dat alle lessen gewoon weer door kunnen gaan, maar hou 

de website in de gaten. Via de website en de coôs zullen we jullie zoveel mogelijk en 

tijdig informeren over de aflassingen en eventuele inhaallessen.  

 

Tussen de sneeuwbuien door was er op 4 januari de nieuwjaarsreceptie. Het was weer 

een gezellige drukte. Onder het genot van een hapje en een drankje bijkletsen en 

natuurlij k de huldiging van ñonzeò kampioenen. Wat waren het er weer een hoop ! 

Knap gedaan hoor. Hoe knap zullen we geweest zijn ? Op 1 maart is er tijdens de FHN 

jaarvergadering de uitreiking van de FHN bokalen. Dit jaar wordt er voor het eerst aan 

iedere disciplin e afzonderlijk een bokaal gegeven voor ñbeste hondenschoolò.  Ik ben 

benieuwd of we er dit jaar  dan ook weer één in ontvangst mogen nemen en . . . . 

voor welke di scipline?   

 

Tijdens de nieuwjaarsreceptie is  hij al met trots gepresenteerd : onze nieuwe aanw inst 

voor de club; de AED. Het mooiste vind ik dat alle leden in meer of mindere mate 

hebben bijgedragen bij de aankoop, want de bar heeft een groot deel van de 

fooienpot beschikbaar gesteld. Een mooi initiatief van de barvrijwilligers en natuurlijk 

een gr ote d ank aan alle gulle fooiengevers ! Uiteraard blijven we hopen dat dit het 

meest onnodige ding is wat we ooit hebben gekocht. Maar mocht het wel nodig zijn, 

dan zijn we in ieder geval goed voorbereid. Er zal een cursus worden gegeven aan alle 

trainers en  coôs zodat ze allemaal weten hoe een AED werkt. De AED is een kostbare 

aanschaf en zal daarom worden bewaard in een kast met alarm.  Uiteraard wel 

makkelijk bereikbaar in de kantine. Wees er zuinig op : het kan mensenlevens redden !  

 

Nog wat organisatorische  en bestuur zakelijke  puntjes :  

Het was geen gemakkelijke beslissing voor ze, maar vlak voor de kerstvakantie 

hebben Mariette en Marlies ieder voor hun eigen reden besloten om te stoppen als 

coördinatoren van de GG. Ik wil hun heel erg bedanken voor hun inz et als trainer en 

als co. Gelukkig hebben we een opvolger gevonden. En niet eentje, maar zelfs drie. 
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De dames Michèle, Anette en Annie hebben samen het coördinatorschap  van de GG op 

zich genomen. Ik wens hun veel plezier toe met hun nieuwe functie.  

 

Verder  zijn we op dit moment erg druk met de voorbereidingen op de Algemene 

Leden  Vergadering (ALV). Deze vergadering is toegankelijk voor alle leden van de 

AHC. Dan zijn alle stukken weer in te zien en worden de plannen voor de toekomst 

verder toegelicht. Net a ls voorgaande jaren hopen we dat er nieuws is over het 

nieuwe terrein en er zal weer gestemd worden voor het bestuur. Willy is eerder 

afgetreden en zal zodoende aftredend en niet herkiesbaar zijn. Harry is aftredend en 

herkiesbaar en we hopen dat er nog tw ee mensen zich verkiesbaar stellen als 

bestuurslid. Met het schrijven van dit stuk is dat nog niet zeker. Nieuwsgierig 

geworden wie het zijn ? Hou dan de uitnodiging van de ALV in de gaten en kom naar 

de ALV . . . . .  

 

WOENSDAG 27 maart 2013 om 20:00 uur  

 

De oplettende leden zullen gezien hebben dat de omslaghoes van het clubblad 

veranderd is. Na jaren trouwe dienst hebben de oude fotoôs plaats gemaakt voor 

nieuwere recentere fotoôs. Ze zullen een jaar lang de voorkant bekleden.  

JP heel  hartelijk bedankt vo or het maken van de nieuwe voorkant!  De inhoud 

is als van vanouds : leuke verhalen en bizarre weetjes. Dus veel ple zier met het lezen 

van het blad !  

ñSneeuwles Gehoorzaamheidò 
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Waar zullen we nu weer eens heen gaan? 

Ongetwijfeld een vraag die alle hondenbezitters 

weleens door het hoofd schiet. Met drie keer per 

dag een rondje heb je snel de meeste 

loslo opgebieden in Alphen en omstreken wel 

gehad.  

Dat dagelijkse rondje begint snel te vervelen. Die ene leuke plek waar je zomers zo 

fijn kan wandelen is in de winter geen optie, want over de bevroren sloten lopen de 

honden zo de weg op. Of juist die route wa ar je ôs winter zo graag loopt, is midden in 

de zomer nauwelijks een optie, omdat je bang bent dat je hond door het gebrek aan 

(zwem)water halverwege oververhit neerstort. Nee, wij hondenbezitters hebben 

eigenlijk een heel zwaar leven. Gelukkig is er een h ele hippe oplossing: crowdsourcen!  

Als iedereen nu zijn favoriete wandeling naar het clubblad stuurt, kunnen we allemaal 

weer inspiratie opdoen. Aangelijnd of los; lopend, fietsend, steppend, skeelerend; in 

Alphen, in de buurt, of misschien juist een prac htige plek op de Veluwe of Zuid -

Limburg. Het maakt allemaal niet uit. Doe iedereen een plezier en stuur je route op. 

Met een plaatje van runkeeper, of gewoon het adres, maak het zo simpel of moeilijk 

als je wil.  

Vandaag de aftrap met een wandeling die 

ik  toevallig ook van iemand van de 

hondenclub heb: het Bentwoud.  

Het Bentwoud is een groot natuurgebied in 

ontwikkeling gelegen tussen Zoetermeer, 

Moerkapelle, Waddinxveen, Boskoop, 

Hazerswoude en Benthuizen. Het wordt een 

gevarieerd gebied met bos, waterpa rtijen, 

moeras en grazige weiden doorsneden door 

fiets en wandelpaden.  Delen van het gebied 

zijn al toegankelijk voor wandelaars o.a. 

via een parkeerplaats langs de  Hogeveense 

weg (N455). De oprit bevindt zich komende 

vanaf de N209 uit Alphen aan den Rijn een 

paar honderd meters na de rotonde  richting 

Boskoop. Let op het bodje ñparkeren over 

100 meterò, want je rijdt de parkeerplaats 

snel voorbij.  

Vanuit deze parkeerplaats is een 

wandelroute van 4 kilometer uitgezet, de 

laarzenroute. Een toepasselijke naam , want 

met alle bezoekers die hetzelfde pad bewandelen wordt het al snel een modderige 

boel. In herfst en winter zijn je broekspijpen gegarandeerd tot aan je knieën vies. Met 

de kinderwagen dan ook geen aanrader.  

Omdat het een goed afgebakend terrein is, kun je ook gewoon op de bonnefooi gaan 

wandelen. Echt verdwalen kun je er niet. Ronddwalen des te beter. Door de 

afwisseling tussen bosschages en grasland kun je een zo lange slingerbeweging 
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maken over de voormalige akkers als je wil. Let wel op als je 

wee r terug bij de auto komt. De N455 loopt er vlak langs en 

autoôs rijden daar best snel, dus houd je hond in de gaten of 

gewoon vast.  

Over vasthouden gesproken. Een groot deel van het Bentwoud 

is losloopgebied. Dit geld t  echter niet voor het hele terrein. De 

grenzen van het losloopgebied zijn aangegeven met bordjes.  

 

Tot zover de eerste wandeling. Doe je clubgenoten een plezier 

en stuur ook jouw favoriete wandeling naar :  

clubblad@hondenclub.nl   

 

mailto:clubblad@hondenclub.nl
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Gezocht vrijwilligers!!!  
 

De AHC draait in zijn geheel op de inzet van   vrijwilligers en 
zonder vrijwilligers 

 bestaat er geen AHC! 
 
Als u wat voor de club zou willen betekenen laat ons dat dan even weten, want aan vrijwilligers 
hebben wij altijd een tekort. 
 
Wij kunnen uw hulp gebruiken bij bijvoorbeeld: terrein onderhoud, bar, cursussen, schoonmaak,  
bij evenementen, etc.  
Te veel om hier op te noemen. 
 
Behalve vrijwilligers voor taken op vaste momenten, zoeken we ook mensen die bereid zijn om af 
en toe hun handen uit de mouwen te steken. 
 
Als tegenprestatie bieden wij: 
 

- Gratis cursus met 1 hond 
- Geweldig jaarlijks vrijwilligersfeest 
- Of een bedankje voor de dag dat je helpt 

 
 
Wilt u ook deel uitmaken van een enthousiaste ploeg?                 
Neem contact op met Femke Wiegel! 
 

Femkewiegel@hondenclub.nl 

  

http://www.hondenclub.nl/?page_id=449
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Het werd weer eens tijd 

voor een vervolgafspraak 

voor mijn oude Golden 

Sybel van 14,5 jaa r. Met 

haar ga ik al jaren naar 

Marijke Hegemans in Ter 

Aar. Gemiddeld één keer in de maand/ twee maanden komt Sybel bij haar om het 

oude hondenbeest weer wat losser te maken. Sybel vind het heerlijk en knapt er 

zichtbaar telkens van o p. Wij krijgen na aflo op altijd óhuiswerkô mee om Sybel soepel 

en los te houden. Ook mijn andere honden hebben wel eens een bezoekje bij Marijke 

gehad na een blessure of operatie.  

Dus Marijke gebeld of ze geïnterviewd wilde worden en die vond het heel leuk dus 

oude hond ingela den en op naar Ter Aar.  

 

Terwijl Sybel knorrend ligt te genieten van haar massage en acupunctuur behandeling 

stel ik onder het genot van een bakje koffie de vragen.  

 

Wat is kort omschreven een fysiotherapeut ?  

Een fysiotherapeut geeft invloed op het bewegingsapparaat van mens en dier. Door 

middel van het toedienen van f ysische prikkels zoals massage, oefentherapie, 

bewegingstherapie en fysiote chniek. De fysiotherapeut werk t  voornamelijk aan de 

spieren, pe zen en banden van mens en dier.  

 

Wat voor oplei ding moet je volgen om dierenfysiotherapeut te worden?  

Je moet minimaal Havo hebben of HBO richting fysiotherapie humaan.  

Dan volg je de opleiding Humane Fysiotherapie. Wil je je verder bekwamen in de 

dierenfysiotherapie dan volgt er nog een tweejarige opl eiding. Je moet dan minimaal 

wel één jaar ervaring hebben in de humane fysiotherapie.  

Het examen voor dieren fysiotherapie is zowel op paarden als honden. Iedere 

dierenfysiotherapeut is dus ook een humane fysiotherapeut.  

 

Hoe lang ben je al (dieren)fysioth erapeut?  

Humaan zoôn 26 jaar en voor dieren ongeveer 15 tot 16 jaar. 

 

Wat doet een fysiotherapeut nou precies?  

Een fysiotherapeut probeert door middel van massage en diversen technieken en 

therapieën het bewegingsmechanisme van mens en dier te verbeteren. Hierdoor 

kunnen de spierspanningen en pijn verminderen. Eventuele blokkades in het lichaam 

worden opgelost waardoor het lichaam weer vrijer kan bewegen en de pijn afneemt of 

verdwijnt.  

Ook geven wij preventieve therapie en kan een fysiotherapeut  onderste unen bij een 

sport hond/paard om blessures te voorkomen. Want voorkomen is altijd nog beter dan 

genezen.  
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Wat er leuk aan dit beroep?  

Als voornaamste toch wel de omgang met mensen en dieren. Het helpen van mensen 

en dieren zodat ze vooruit gaan en minder pijn hebben.  

 

Jij werkt voornamelijk met paarden en honden maar heb je ook wel eens  

andere rare diersoorten in je praktijk gehad?  

Jazeker, een keer een dikbilkoe. Maar ook wel regelmatig poezen en konijnen.  

 

Werk je ook nog als humane fysiother apeut?  

Ik werk ook met mensen. Sowieso één ochtend in de week werk ik als humane 

fysiotherapeut op e en praktijk. Ook ben ik invaller  bij ziekte e n vakantie van  collega 

fysiotherapeuten. I n mijn eigen praktijk behandel ik ook mensen.  

 

Wanneer ga je naar een fysiotherapeut?  

Naar een fysiotherapeut ga je altijd na doorverwijzing van een dierenarts omdat er 

ergens een bewegi ngsbeperking of pijnklacht is. Het kan zijn dat de hond bijvoorbeeld 

niet meer in de auto wil springen, iets wat de hond voorheen wel altijd deed. Of de 

hond loopt licht kreupel. Na een operatie of ongeluk kan fysiotherapie ondersteunend 

wer ken aan een spoediger herstel. De fysiothe rapie is hierbij dan een aanvulling op de 

behandeling van de dierenarts.  

Het komt ook regelmatig voor dat een eigenaar rechtstreeks voor  fysiotherapie of 

advies komt. Voor dieren fysiotherapeutisch onderzoek van een sportpaard/hond is 

een verwijzing niet nodig. Mocht er echter bij dit onderzoek iets bijzonders optreden 

dan wordt de desbetreffende dierenarts alsnog door mij ingelicht.  

 

Er is dus overleg met de dierenart s?  

Jazeker, zowel daarvoor als daarna. De ene keer per mail de andere keer weer 

telefonisch. Bij een nieuwe doorverwezen patiënt bel ik van tevoren desbetreffende 

dierenarts voor meer informatie zodat ik de juiste therapie toe kan passen.  

 

Jij doet naast d e fysiotherapie  ook acupunctuur, doet iedere fysiotherapeut 

dat?  

Nee, want ook hiervoor moet je ee rst weer een opleiding volgen. Ik heb zelf de 

vierjarige humane opleiding hiervoor gevo lgd. Aansluitend heb ik ook nog de 

tweejarige opleiding Osteopathie bi j het paard gevolgd.  

 

Hoe vind ik een goede fysiotherapeut bij mij in de buurt?  

Ga naar de site van de NVFD (Nederlands Vereniging voor Fysiotherapie bij Dieren ) .  

De meeste dierenfysiotherapeuten zijn hier bij aangesloten. De NVFD draagt zorg dat 

iedere d ierenfysiotherapeut jaarlijks wordt bijgeschoold en hierdoor bij  blijft met de 

nieuwste technieken en toepassingen.  

 

Wil je zelf nog niets kwijt?  

Ik ben gek op dieren en ben dan ook een gelukkig persoon die van haar hobby haar 

beroep heeft kunnen maken. L iefde voor het dier staat bij mij hoog in het vaandel en 
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wat is er nou mooier dan een dier te kunnen helpen en ondersteunen zodat deze zich 

beter voelt.  

 

Voor de mensen thuis, kijk goed naar uw dier.  

Zijn er veranderingen in gedrag en/of in het bewegingsp atroon van uw dier blijf er 

niet mee lopen maar ga ermee naar een dierenarts. Wil de hond niet meer in de auto 

springen of loopt deze opeens langzamer dan normaal blijf er niet mee lopen! Ook 

oudere dieren hebben meer zorg nodig.  

Bovenal , geniet van je be est!  

 

Meer informatie kunt u vinden bij:  

Nederlandse Vereniging voor Fysiotherapie bij Dieren www.nvfd.nl   

Marijke Hegemans www.fysiotherapie -voor -dieren.nl    

 

 

 

 
 

http://www.nvfd.nl/
http://www.fysiotherapie-voor-dieren.nl/
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Ten (geb oren op 10 -10 -10) is onze 

derde Border Collie en de eerste hond 

waar ik ñGehoorzaamheidò mee train. 

De andere twee Borders, Vasca en 

Flynn heb ik wel opgevoed, maar zodra 

ze de basis gehoorzaamheid hadden en 

ze konden doorstromen naar de andere disciplines, in ons geval Flyball en 

Behendigheid, ben ik gestopt met trainen.  

Ten is een ontzettend  b raaf en fanatiek teefje en toen zij a nderhalf jaar oud was, 

waren wij al in het bezit van het SHH diploma, GGB diploma en GG1 diploma!  

Al deze niveaus haalden we eigenlijk zonder problemen en doordat het zo g oed ging 

werd ik steeds fanatieker. Ik ben dus i jverig door gegaan met trainen en niet alleen 

op de club maar vooral ook thuis, want ik heb wel gemerkt dat je er niet komt met 

alleen een uurtje in de week bij de club oefenen.  

Het GG2 programma is ontzettend leuk om te doen en een echte uitdaging voor on s. 

Helaas, langzaam maar zeker slopen er bij ons toch allerlei rare dingen in tijdens de 

trainingen. Het aller vervelendste op dit moment is toch  ñde aanvallenò van Ten op de 

pyl onnen en halve bollen. Bij het vooruitsturen moet de hond achter een plastic halve 

bol gaan staan en Ten gaat in volle snelheid naar de halve bol en grijpt  deze met haar 

bek, zo ook de pyl on waar ze  achter moet gaan staan en de pyl onnen waar de 

geurstokjes in zitten voor het ñverwijzenò! Ik ben er al tijden mee bezig om haar dit af 

te ler en en ik ben nu zover dat ze vaak de eerste keer nog in ñde aanvalò gaat en 

daarna keurig doet wat ze moet doen ! Verder kon ze altijd best wel goed volgen maar 

opeens bemerkte ik dat ze eigenlijk wel steeds erg ver voor me uit liep en niet echt 

naast  me! Moest ik een bocht naar links nemen dan struikelde ik zowat over haar! 

Dusééééik ben nu weer helemaal terug bij af en ben opnieuw begonnen om haar 

keurig naast me te laten lopen.  

Met de wetenschap dat we het hele GG2 programma nog niet helemaal beheer sen wil 

ik met Ten dit jaar toch de onderlinge AHC clubcompetities en FHN wedstrijden op 

GG2 niveau gaan lopen.  

Afgelopen zaterdag hadden we dus onze eerste clubcompetitie. Harry had vooraf nog 

met Ten behendigheid getraind , maar dat heeft totaal geen invloed  op haar prestaties 

bij de gehoorzaamheid want ze blijft altijd even enthousiast.  

We starten met ñzit en blijf 2 minuten uit zichtò  en ñaf en blijf 4 minuten uit zichtò en 

dit zijn de oefeningen waar Ten heel goed in is ! Zo braafééémaar ik had het al 

gemerkt tijdens de laatste training dat ze bij de ñafò reageerde op de ñafò van iemand 

anders (deed ze anders nooit) en ook nu ging ze dus al ñafò bij het commando van 

iemand voor me! Jammer, 1 puntje aftrek maar toch een 10  en een 9 gescoord.  

Daarna kwam het onderdeel ñlos volgenò! Het ging al met al nog niet zo slecht! De 

dag ervoor had ik nog ijverig getraind om haar goed naast me te laten lopen en dat 

deed ze nu, zeker in het begin wel aardig maar op een gegeven moment li ep ze toch 

weer te ver voor me uit! En verder ñsneptò ze wel eens naar me tijdens het volgen 

(ongeduld) en dat deed ze, jammer genoeg, nu ook! Ik hoopte nog dat de 

keurmeesters, Rinske en Anette het niet gezien zouden hebben maar die zagen echt 

alles: 4 pu nten aftrek en een 6 gescoord, gelukkig toch nog een voldoende.  
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Tja, toen kwam het onderdeel ñvooruitsturen, positie en aansluitenòé..éwat zou ze 

gaan doen! De halve bol grijpen? En wat deed ze? Ze ging keurig achter de verkeerde 

bol staan/liggen, namelijk  achter een van de bollen die de driehoek aangeven waar ze 

tussen door moeten lopen! Na een aantal nieuwe pogingen greep ze tenslotte toch 

nog de bol waar ze achter moest staan: 0 punten!  

Laatste onderdeel ñverwijzen van voorwerpò! Ik vind het best knap van mezelf dat ik 

Ten heel snel  geleerd heb wat de bedoeling hiervan is. Ze stoppen namelijk een stokje 

met jouw geur in een van drie pylonnen en de hond moet bij de pyl on gaan zitten 

waar het stokje in zit en daar keurig blijven zitten totdat je het stokje daar onder 

vandaan gehaald hebt. Maar ja , ik heb natuurlijk bij  Ten het probleem van ñval de 

pylon aanò, zeker de eerste keer. En dat gebeurde dus ook! Ze holde meteen naar de 

eerste de beste pyl on om die aan te vallen en in haar bek te nemen. Gelukkig moc ht 

ik het nog een keer doen en toen  ging ze keurig beheerst alle pylonnen langs om bij 

de goede pyl on de zitpositie aan te nemen. Zie je wel, ze kan het wel, maar ja, toch 

natuurlijk 0 punten gescoord.  

We hebben dus nog een hoop te leren Ten en ik, nou ja vooral ik! Het is echt een 

uitdaging voor me om alle oefeningen onder de knie te krijgen en ik blijf lekker door 

trainen met haar, gewooné.. omdat we het allebei hartstikke leuk vinden! 

 

  


